
 

 

 

 

 

 

 

 

Slangerup d. 23-5-2023 

 

Referat fra bestyrelsesmøde i grundejerforeningen Lærkensten 

 

Mødet blev afholdt d. 16-5-2023 hos Torben           

 

Tilstede var: Torben Sonne, Rugmarken 5.  (formand  

  Torben Rønnebæk Pedersen, Havremarken 15.  (næstformand)  

Søren Jensen, Bygmarken 6.  (kasser)   

    Leif Sillemann, Havremarken 5.  (sekretær)   

Martin Ørgaard, Rugmarken 8.  

 

Vi blev enige om konstitueringen, som den står skrevet. 
Ideen er, at næstformand tager sig af kommunale anlægninger.   
 
Arbejdsdagen: fremover vil vi prøve at vælge skal en fast dato, som bliver første lørdag i 
september. 
 
Hækkeklipning: Søren spørger de 2 unge vi har brugt til afhentning af sankthansbål –  
ellers anvendes kontakten fra 2022.  
 
Torben R. kontakter kommunen vedr. fejl og mangler ifm. TDC´s nedlægning af fibernet, 
samt de lysmaster, som står skævt langs vores stier. 
 
På arbejdsdagen vil vi prioritere:  
Beskæring af træer på legepladsen, samt arealer langs stierne. (alt efter hvor mange der møder 
op) 
Reparation af et vippe-legedyr som er defekt. 
Vi køber et nyt bord-bænksæt. 
Søren undersøger om legeredskaber skal have træbeskyttelse. 
 
Sankthansaften arrangement. Kl.21:30. Søren køber drikkevarer. 
 
TDC fibernet; Torben R, taler med kommunen, ang. lysmaster som står skævt langs stier. 
 
Torben R. vil forsøge at inddrage de andre grundejerforeninger omkring mosen, for opbakning til at 
kommunen vedligeholder vandtilløb bedre og omkring problemet med støj fra måger. 
Torben S. sender kontakter til Torben R. 
Snerydning-hensættelser fortsætter som hidtil, selvom der kommer spørgsmål til det hvert år. 
Vi mailer sammen. 


